
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1300
Vil ministeren, med henvisning til svaret på MOF alm. del - spørgsmål 1446, folketings-
samling 2020-21, hvoraf det bl.a. fremgår: ”Der er ikke komplette data og derfor heller 
ikke samlede opgørelser over relevante fuglearter, der tilbagevendende findes i Jammer-
land Bugt i et omfang, som berettiger eller forpligter til udpegning af et fuglebeskyttelses-
område der”, oplyse om, hvorvidt regeringen nu har planer om at indhente komplette data 
til vurdering af, hvorvidt Jammerland Bugt vil berettige eller forpligtige til udpegning som 
fuglebeskyttelsesområde jf. EU's fuglebeskyttelsesdirektiv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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